
  

 

Nämndinitiativ till Kostnämnden 

 
Utveckla digitaliseringen.  

Vi blir alltmer digitala i vårt samhälle det märks även inom sjukvården. Därför tycker vi i 
Sverigedemokraterna att det är viktigt att fortsätta den digitala utvecklingen framåt. Idag följer vi 
upp nöjdheten med vad patienterna tycker om sjukhusmaten i pappersenkäter. Det är en dyr och 
tungjobbad process och man får endast feedbacken en gång om året.  

Skulle möjlighet finnas för patienterna att lämna sin feedback digitalt skulle man få en snabbare 
återkoppling om nöjdheten och en mer rättvis bild över hur det ser ut just nu. Även få ett verktyg för 
att se om det är något som brister i kedjan eller om det är något som man som patient upplever som 
extra positivt.  

På så sätt kan man enklare förfina arbetet med den mat som vi serverar patienterna och ge dem en 
ännu bättre smakupplevelse. 

 

 

 

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att ge förvaltningen i uppdrag att ta fram en funktion som möjliggör för patienter att ge feedback 
digitalt om deras matupplevelse. 
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